
WORD TYPES, STEM, DECLENSION TYPES FOR NOUNS AND ADJECTIVES  

perusmuoto Partitiivi, MIHIN 
 

Gen, rest of the 
cases 

HUOM! 

Ending with o, ö, 
u, y, a, ä 

Part, illat, ess 
 

Iness, elat, adess, 
ablat, allat, transl., 

mon perus 

Consonant 
gradation 

talo Talo-a Talo-n  
rinta Rintaa, rintaan rinnan nt-nn 
laulu Laulua laulun  
nilkka Nilkkaa, nilkkaan nilkan kk-k 
jalka Jalkaa, jalkaan jalan k-0 
otsa otsaa otsan  
vatsa vatsaa vatsan  
    

Ending with 2 
vowels 

  No gradation, no 
changes, no 

problem 
suklaa Suklaa-ta Suklaa-n  
keittiö Keittiö-tä Keittiö-n  
lantio Lantio-ta lantion  
työ työtä työn  
tie tietä tien  
    
 

 



Ending with –i 
(loan words) 

Part, illat, ess Iness, elat, adess, 
ablat, allat, transl., 
mon perus 

Consonant 
gradation 

posti Posti-a Posti-n  
kuppi Kuppia, kuppiin kupin pp-p 
pankki Pankkia, pankkiin pankin kk-k 
    
    
Ending with –i  
(that changes to -e) 

Part, illat, ess Iness, elat, adess, 
ablat, allat, transl., 
mon perus 

Consonant grad + 
i-e change 

sormi Sorme-a sormen  
polvi Polve-a polven  
talvi Talvea talven  
järvi järveä järven  
joki Joke-a, jokeen Joe-n K-0 
lehti Lehte-ä, lehteen Lehde-n T-D 
    
Ending with –i 
(changes to e, 
except part) 

Part is exception Gen, illat, ess, 
iness, elat, ades, 
ablat, allat, mon 
perus 

No gradation 

kieli Kiel-tä Kiele-n, kieleen  
puoli Puol-ta Puole-n, puoleen  
lumi Lun-ta Lume-n  
Moni Mon-ta Mone-n  
Vuori Vuor-ta Vuore-e  
Kuusi  Kuus-ta Kuuse-n spruce 
Nuori Nuor-ta Nuore-n  
Meri Mer-ta Mere-n  
    
Ending with –i  
(the oldest words) 

Part, illat, ess iness, elat, ades, 
ablat, allat 

i-e + gradation 
T-D 

vesi Vet-tä, veteen Vede-n  
uusi Uut-ta, uuteen Uude-n  
Kaksi Kah-ta, kahteen Kahden  
Kuusi Kuut-ta, kuuteen Kuuden #6 
Yksi Yh-tä, yhteen yhden  
Käsi Kät-tä, käteen käden  
Susi Sut-ta, suteen suden  
    
 

 



 

Perusmuoto 
(nominatiivi) 

Partitiivi Genetiivi, iness, 
elat, ades, ablat, 

allat , illat, ess, mon 
perus 

Huom. 

Ending with –e, 
exceptions 

  NOTHING 
CHANGES 

itse Itse-ä Itse-n  
nalle Nalle-a Nallen  
kolme Kolme-a Kolmen  
Ville Ville-ä Villen  
    
Ending with -e Partitiivi Gen, iness, elat, 

illat, ades, ablat, 
allat, trans, mon 
perus 

´Reverse´ 
gradation B 
-seen MIHIN 

 

huone Huone-tta Huonee-n, 
huoneeseen 

 

kirje Kirje-ttä Kirjee-n, kirjeeseen  
***ranne Ranne-tta Rantee-n, 

ranteeseen 
nn-nt 

***osoite Osoite-tta Osoittee-n, 
osoitteeseen 

t-tt 

kone Kone-tta Konee-n, 
koneeseen 

 

***sade Sade-tta Satee-n, sateeseen d-t 
Kappale Kappale-tta Kappalee-n, 

kappaleeseen 
 

***Koe Koe-tta Kokee-n, 
kokeeseen 

0-K 

***Taide Taide-tta Taitee-n, taiteeseen t-tt 
    
    
Words ending 
with -nen 

Partitiivi 
-nen drops off, 
add –s + -ta/-tä 

Gen, iness, elat, 
illat, ades, ablat, 
allat, trans, ess. 
Mon perus 

NO GRADATION 
Illat=naiseen 

Lehtinen Lehtis-tä Lehtise-n  
nainen Nais-ta Naise-n  
iloinen Ilois-ta Iloise-n  
lautanen Lautas-ta Lautase-n  
keltainen Keltais-ta Keltaise-n  
valkoinen Valkois-ta Valkoise-n  
punainen Punais-ta Punaise-n  



suomalainen Suomalais-ta Suomalaise-n  
 


